
PROTOKoL NIXLV/2017

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 1 grudnia 2017 r.
w Swietlicy wiejskiej w Dgbieniu pod przewodnictwern

Pana Andrzeja Kornackiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gnriny protokolowala - Ewa Soboczyfska - lnspektor ds. Obsh"rgi Rady i Kadr w
Urzgdzie Gminy Rybno

Obrady rczpoczgto o godz. 10:05, zakoriczono o godz.11:55

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 14 Radnych

Nieobecni Radni: Agnieszka Wysocka,

- lista obecnoSci stanowi zaQcznik do protokohr,

Spoza Rady Gminy w sesii uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego

5.Pan Bogdan Cywirlski - Komendant Parlstwowej Powiatowei Stra2y Po2arnei w Dzialdowie

6.Komendanci Gminny jednostek OSP

T.Soltysi

- lista obecnoSci stanowi zaQcznik do protokoh.r

S.Mieszkaficy

Porz4dek sesii:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i strdierdzenie Drawomocnosci obrad.

Obrady XLV sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:05 Pan Andrzej Kornacki Przewodnicz4cy

Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastgPnie stwierdzil, 2e po sprawdzeruu

listy obecnoSci, na sali znajduj sig 14 radnych co stanowi kworum do podejmowania Prawomocnych

uchwal.

Ad,3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4cy Rady przedstawil porz4dek dzienny obrad.

Kieruj4c nastgpnie zapytanie o propozycjg zrniany porz4dku obrad.

Wnioski o zmiang porzqdku obrad sesji wnie6li: nie wniesiono

Po czym poddal pod glosowanie porz4dek obrad.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnych
glosarni:

--za" - 74

- ,,Przeciw' - 0

-,,wstrzymuj4cych si9" - 0

przylgla porz4dek obrad XLV sesji Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesji, i stwierdzeniu
prawomocno6ci obrad jest nastgpujqcy:

4.Przyjgcie protokolu z XLIV sesji Rady Gminy Rybno.

5. Sprawozdanie migdzysesyjne W6jta Gminy Rybno.

5.Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:

1) zmiany Wieloletriej Prognozy Finansowej Gniny Rybno nalata 207Z_2027;

2) zrnian w bud,2ecie Grniny Rybno na 2012 rok;

3) obniienia Sredniej ceny skupu Zyta przfmowanej jako podstawa naliczenia poda&u rolnego w
2018 roku na terenie Gminy Rybno;

4) uchwalenia Rocznego programu wsp6lpracy Gminy Rybno z organizacjami pozarzqdowymi oraz
podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o dzialalnofci poZytku publicznego
i wolontariacie na rok 2018;

5) ustalenia zasad ponoszenia odplahosci za pobyt w o$rodkach wsparcia bgdqcych schroniskami dra
bezdomnych.

T.Wolne wnioski i zapytania.

8'uroczyste poiegnanie Komendanta powiatowej paristwowei strazy poza"oei w Dzialdowie pana
Bogdana Cywiftskiego.

9.Zamknigcie obrad,

Ad.4.Przyigcie protokolu z XLIV

Przewodnicz4cy Rady zwrocil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokofu z XLrv sesji Rady
Gminy.

Uwag nie wniesiono.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady - pan Andrzej Kornacki poddar pod glosowanie protok6l z XLrv
sesji Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu iawnyn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnych,
glosami:
- 'i,4 - ,,2a",
- O - ,,przeciw"
- 0 -,,wsh:zymujqcych sig,,



przyi?la protokolu z XLIV sesii Rady Gminy Rybno.

Ad,S, Sprawozdanie migdzysesyine W6ita Gminv Rybno.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do W6jta Gminy o przedstawienie Radzie

sprawozdania z dzialalno6ci migdzysesfinej.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokofu.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusjg.

Glos zabrali

Radny - Pan Waldemar Reszka odni6sl sig do inwestycji w zakresie wykonania dr6g lokalnych w

miejscowo5ci Tuczki w ramach Srodk6w pochodz4rych z funduszu KOWR. Stwierdztl, ie nie

wszystkie Srodki zostaly w pelni wykorzystane. Zarntcil jednocze6nie niewykonanie inwestycii w

terminie. Wedfug niego inwestycla oraz Srodki na ten cel zostaly wykonana niezgodnie z zalo2eniami

projektu. Zaproponowal aby sprawg zbadala komisja rewizyjna. Negatywnie ocenil spos6b

przeprowadzania odbioru zakorlczonych prac. Twierdz4c, 2e nie uwzglgdniono w protokolach

odbioru wnoszonych prz.ez niego poprawek. Wskazal, 2e opieral swoj4 wiedzg na temat Projektu na

podstawie dokument6w przedlo2onych przsz Utz4d.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil lwa9g, ii na odcinku dtogi Zwiniarz -
Trttszczyny, kt6ra niedawno zostala wykonana nadal rosn4 drzewa, kt6re zagra2ai4 bezpieczerlstwu i

niew4tpliwie wplywajq na pogorszenie stanu wykonanej inwestycii.

Radny - Pan Piob Kamiriski zwr6cil sig do Przewodnicz4cego Komisji Rewizyinej, aby zgodnie z

pro5b4 Radnego Pana Waldemara Reszki zajgla sig przedstawion4 przez nlego spraw4. Dalej odni6sl

sig do wykonania drogi na odcinku Zwinian-Tntszczyny twierdzqc, 2e nawierzchnia drogi ulegla ju2

zriszczeri'u.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wyjasnil, 2e Srodki z Agencji na drogi wewngtrzne w

Tuczkach oraz z przerraczeniem na miejscowoSd Koszelewki, nie zostaly wykorzystane w calo6ci

wykorzystane z uwagi na okoliczno6ci niezaleZne od gminy. Wskazal, i2 6rodki na inwestycie w

Koszelewkach zarezerwowane s4 na przysz-ly rok. Wyrazil nadzieig, 2e w oparciu o Srodki

zewngtrzne uda sig ja wykona6. W kwestii wykonania dr6g w Tuczkach wyia5nil, i2 cieg kt6ry nie

zostal wykonany znaiduje sig podmoklym terenie, gdzie na czas wykonywania inwestycii byla woda.

Wskazal, i2 mieszkaricy Tuczek zostali poin{ormowani o zmianach. W zakresie drogi Truszczyny-

Zwiniarz wyla$nil i zabiegal o jej wykonanie. Wykonawc4byl Zarz4d Dr6g Powiatowych w Nowym

MieScie. Nieusunigcie drzew nie bylo spowodowane zl4 wol4 ze strony Starosty Nowomiejskiego.

Przepisy prawa w zakresie ochrony Srodowiska ograniczai4 podejmowanie dzialan nnieruai4cych do

wycinli drzew, w tym wypadku w pasie drogowym. Stwierdzil, i2 obowi4zuje gwarancja na wykonie



rob6t, wigc stosowny wniosek nale2y skierowa( do zarz4d Dr6g powiatowych w Nowym Miescie

Lubawskim.

Radny - Pan waldemar Reszka podkre6lil, i2 jego wypowiedZ nie byla atakiem na pana w6ita.
Dodaj4c, 2e nie byloby dyskusji gdyby prace zaczgly sig w ustalonym terminie.

Radny - Pan Piotr Kamirlski odni6sl sig do zwolanej na 6 grudnia br. Komisli Bud2etu i Finans6w w
sprawie opiniowania bud2etu na nowy rok, podczas kt6rej ma sig odbyi dyskusja na temat zlo2onych
wniosk6w do bud2etu przez wszystkie podmioty prawne i osoby fizyczne. Tymczasem otrzyrnar,
wedlug niego nie wszys&ie wnioski.

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki odni6sl sig do przekazanej pomocy finansowei dra

Powiatu Nowoniejskiego stwierdzajqc, i2 fakt ten spotykat sig z r6Zn4 opiniq spoleczeristwa.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Ad.6.Podigcie uchwal w nastepuiaqvch sprawach:

1) zmianv Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminy Rybno na lata 2017-2027

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cir sig do Radnego pana pioba Gurgilewrcza
Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawre
projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 projekty uchwal w sprawie zmiany wieloletnie;
Prognozy Finansowej na lata 2017-2027 oraz zmian w budZecie Gminy Rybno na 2012 rok zostaty
pozytywnie zaopiniowane przez komisje resortowe.

wlasnieri w zalresie przedmiotowej uchwaly udzier a skarbnik Gminy pani Zdzisrawa Kanicz.
wskazala, ii nastgpuje zmiana po stronie dochod6w i wydatk6w. Zrnriejszasig dochody i zwigksza
wydatki o kwoQ 70 ty6. w zwt4zktt z wprowadzon4 inwestyg4 wykonanie wiatrolapu przy budyntcu
remizy OSP w Rybnie.

Nastgpnie Przewodnicz4ry Rady otworzyl dyskusjg.

Pytarl nie wniesiono.

Na tym dyskusjg zakoriczono.



Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

projektu uchwaty przez

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnycll
glosami:
-13 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-7 - ,,wstrzymsjlcych sig"
podigla uchwalg Nr XLYf77ll7 w sprawie zmiany Wieloletniei hognozy Finansowej Gminy Rybno

na lata 2017-2O27

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

2) zmian w budiecie Gminv Rvbno na 2017 rok

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki otworzyl dyskusjg nad projektern uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Bogdan Wantowski st$/ierdzif i.Z od dw6ch lat soltys i rada solecka wnioskuie o monta2

dw6ch lamp w Rybnie, koszt 1 50021. Osobi6cie wnioskowal o montaZ lamPy na ulicy Ja6minowej. Do

tej pory nie ma 2adnej odpowiedzi w tei sprawie. Natomiast planuje sig budowg wiatrolap.u za70 tyi.

Zwr6crluwagg,2e zmiana w tym zakresie nie byla omawiana na komisji. Negatywnie ocenil spos6b

wprowadzenia zmiany w ninielszym zakresie.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wyja5nil, i2 cztie sig winny o niepoinformowaniu o

niniejszej zmianie. Podkre5lif iZ gmina otrzymala dofinansowanie na termomodernizacig. Budowa

wiaholapu musi sie odbyd przed wykonaniem termomodernizacji. Wykonane zostan4 r6wnie2 prace

wewn4trz budl'nku remizy.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta fendrcka wyja6nila, i2 modernizacja budynku rcmizy ptzy C).S,P w

Rybnie jest celowa z uwagi na konieczno6c dostosowania lokalu na potrzeby wybor6w, w zalresie

mo2liwoSci korzystania przez osoby niepelnosprawne.

Soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski zwr6cil uwagg, 2e podczas zebrania wiejskiego w

Gronowie, kt6re odbylo sig we wrze6niu, Pan W6jt obiecal remont dachu Swietlicy wiejskiej. Wedlug

niego nieszkaricom wsi Gronowo r6wnie2 nale2y sig Swietlica w pehri przydatna do uZytku.

Negatywnie odni6sl sig do przedstawiania material6w pod obrady rady przed. sesj4. Wedhrg niego

sfusznym wydaje sig byC uwaga radnych, 2e b9d4 glosowali przeciwko zmianie.

Na tym dyskusig zakoficzono.



Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

R-ada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycll
glosami:
- 11 - ,,2a",
- | - ,,przeciw"
-2 - ,,wstrzymuj4cych sig"
podigla uchwalg Nr XLYl78fl7 w sprawie zmian w budiecie Gminv Rvbno na 2017 rok
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

3l ob.ii"riu 6t"d.i"i 
"".y skrpr irtu pqvi-o.rurr"i j"ko pod"ta"ru ."lic*.i" pod"tko .ol.ego *

2018 roku na terenie Gminy Rvbno

Przewodnicz+cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwrdc sig do Radnego pana piotra Gurgielewicza
Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisii resortowych o przedstawienie opinii w sprawie
projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwa\r w sprawie obni2enia sredniej ceny
skupu iyta przyjmowanej jako podstawa naliczenia podatru rolnego w 201g roku na terenie Gminy
Rybno zostal pozy$rwnie zaopimowane.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytari nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu proiektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno.ci 14 Radnych,
glosarni:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XLYl79/r7 w sprawie obniienia 6redniei ceny skupu 4/ta przyimowanei iako
podstawa naliczenia podatku rolnego w 201g roku na terenie Gminy Rvbno
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

4) qchl'ale4ia Rosznegg programu wso6lpracv Gminy Rvbno z organizacjami pozarz4dor,v.vmi orazpnu4o,*i o k,ury"h -o-u **.3o",.3u",i.y o d@go
i wolontariacie na rok 2018

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do Radnego pana piotra Gurgielewrcza
Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortorych o przedstawienie opinii w sprawie
projektu uchwaly.



Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Rocznego

programu wsp6lpracy Gminy Rybno z organizacjami pozaru4dowymi oraz podmiotami, o kt6rych

mowa w art.3 ust.3 Ustawy o dzialalno6ci po2ytku publicznego i wolontariacie na rok 2018 zostal

p ozy tywnie z^opiniowany.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki otworzyl dyskusjg nad proiektem uchwaty.

Glos zabrali:

Wiceprzewodnicz4cy rady -Pan Dariusz Tara wskazal it na wsp6lnym posiedzeniu komisji

poruszono problem zapisu dotycz4cego kwoty Srodk6w na realizacjg zadarl wynikaj4cych z realizacji

programu. Przypomnial, i2 ustawodawca wymaga zagwatantowania Srodk6w planowanych na

rcabzaqg programu. Zwr6cil uwagg, ize zapis w zakresie kwoty malsymalnej uniemo2liwialby

ewentualne zmiany w tym zakresie.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

PrzewodniczEcy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

WiceprzewodniczEcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnycll
glosami:
-7O - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 4 -,,wshzymuilcych sig"
podigla uchwalg Nr XLV/8fff7 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy
Rybno z organiz aciami pozarz4dow5rmi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust.3 Ustawy

o &ialalnoSci poiytku publicznego i wolontariacie na rok 2018.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

dla bezdomnych

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgielewicza

Przewodniczqcego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w splawie

projektu uchwaty.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz Poinformowal, i2 pojekt uchwaly w sprawie ustalenia zasad

ponoszenia odplatno6ci za pobyt w osrodkach wsparcia bgd4cych schroniskami dla bezdomnych

zostal zaopiniowany PozytYwnie.

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskuslg nad projektem uchwaly'

Pytari nie wniesiono.



Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

R-ada Grniny w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnosci 14 Radnycll
glosami:
- 14 - ,,2,a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuiqrych sig,,
podigla uchwalg Nr xLv/s1fl7 w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w
o6rodkach wspatcia bgdqcych schroniskami dla bezdornnych

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad. T.Wolne wnioski i zapytania.

Glos zabrali:

Radny - Pan Tomasz Bielecki zwr6cil uwagg, aby ,,wigksze" zniany w bud2ecie byry przedstawiane
na komisji.

Kierownil Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rornictwa w Dzialdowie - pan Bartosz Zyrka
wyjaSnil kwestie zwi4zane z utrat4 wlasnosci grunt6w przez rornik6w w ramach rearizowanych

Program6w inwestyciny wskazal, i2 biuro powiatowe sru2y rornikom wszerk4 pomocq w grm
zakresie. Pohformowal o wysoko6ci doplat, jakie otrzymali rolnicy powiatu dzialdowskiego.
Pozytywnie ocenil proces realizowanych inwestycji w gminie Rybno.

Przewod\iczqca Rady Powiatu - pani Magdarena Anczykowska poinfornowala i2 4 gmdnia br. w
Bydgoszczy, mieszkaniec gniny Rybno pan piotr Rydel odbierze presti,ow4 nagrodg IpN,,Swiadek
Historii". Pani Magdalena Anczykowska zwr6cila uwagg na szerok4 dzialalnoSd pana piotra Rydla na
rzecz zachowania historii gminy Rybno.

soltys wsi Rybno-Pan Mirosraw Mgiykowski zwr6c sig do pana w6jta o okreSlenie terminu
wykonania remontu dachu swietlicy wieiskiej w Gronowie. Zwr6cil uwagg na brak realzacii
funduszu soleckiego solectwa Gronowo. Wni6sl zastrzeienia w zakresie od6nie2ania dr6g gminnych
w solectwie Gronowo. Zarntcll, i2 gmina nie docenia dzialalno5ci promuj4cej gming przez
mieszkaric6w, migdzy innyrn przezpana pioha Rydla.

wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara odnoszqc sie do przedstawionego na poprzedniej ses;r

przez radnego Pana Piotra Kamirlskiego rankingu gazety ,,wsp6lnota" w zakresie realizowanych
rnwestycji, przedstawiaj4c tym samym swoje spostrzeZenia w tei materii.

skarbnik Gminy - Pari zdzisrawa Kanicz skomentowala wypowiedz Radnego pana waldemara
Reszki, z prosb4 aby nie sugerowano,2e gmina opiera sig na niewlasciwej dokumentacji. Zwracal4c
sig do Radnego Pana Piotra Kamiiskiego, poprosila o zro2enie wniosku o udostgpnienie informagr



publicznej w zakresie zlolonych wniosk6w do bud2etu gminy na 2018 rok. Zwr6cila uwagg, Ze jest

nie prawd4, i2 materialy rada otrzymuje przed sesj4. Dorgczane s4 zgodnie z terminem. Zwracaj4c sig

do Radnego Pana Bogdana Wantowskiego wyjaSnila, 2e pomingla wprowadzenie inwestygi z uwagi

na sytuacjg osobist4.

Sottys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski wskazal, i2 to Radny Bielecki m6wil o

nieterminowym dorgczaniu material6w na sesjg. PodkreSlil, i2 oczekuje odpowiedzi na postawione

uprzednio pytania. Nastgpnie skomentowal wypowiedZ Radnego Pana Dariusza Tary w zakresie

przedstawionych czynnik6w wptywaj4cych na wzrost rozwoju gospodarczego gminy.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara odnosz4c sig do komentarza Pana Miroslawa

MgZykowskiego podkreslil i2 jego wypowiedZ miala na celu pokazanie z czego wynika pozycja

grriny w zaprezentowanym ranlingu.

Radny - Pan Waldemar Reszka przeProsil Pani4 Skarbnik za swoj4 wypowiedZ.

Sekretarz Gniny - Pani Jolanta Jendrycka shtszrre zarwaLyl, Ze remont dachu Swietlicy wieiskiei w

Gronowie byl zghszany na zebraniu wiejskim, co nie zostalo uwzglgdnione w protokole zebrania.

Jednak2e zostanie to wykonane. Poinformowala o przebiegu rca\zacji funduszu soleckiego solectwa

Gronowo. W zakresie od6nie2ania wyjasnila, i2 soltysi o|xzymuli4 informacjg odnosnie wykonawc6w

zadania. wszelkie uwagi w tym zakresie nale2y zglas za( do Zakladlu Gospodarki Komunabrej.

uroczystego po2egnania Komendanta Parlstwowet Powiatowei straiy Po2amej w Dzialdowie Pana

Bogdana Cywiiskiego dokonali wladze samorzqdu oraz Komendant Gminnej Ochotniczei Sha2y

PoLamej, Prezes Zarz4du Gminnego Pan |erzy Chmielewski wraz z Panem Wadyslawem

Krajewskim oraz Prezesi Poszczeg6lnych iednostek OSP.

NasQpnie Pan Bogdan Cywirlski wyrazil podzigkowanie za tak uroczyst4 chwilg oraz za

dotychczasow4 ws p6lprac7 z wladzaLmi samorz4du i gminnych jednostek OSP

soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski odnosz4c sig do wypowiedzi Pani s€kretalz

stwierdzif i2 nie posiada informacji dotycz4cej terminu wykonania funduszu soleckiego'

Ad.S.Uroczvste poiemanie Komendanta Powiatowej Parist$rowej Stra2y PoZarnei w Dzialdowie

Pana Bogdana C}'wiiskiego.



Ad,l2.Zamkniecie obrad.

o godz.11:55 Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku

obrad - zamkn4l obrady XLV sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoriczono.

Protokolowala:
JNSPEKTOR

/ tr I

..u/1/.ngr itua :\pbocz)tnska
Do ninieiszego protokolu zalqcznik formalny stanowi
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